
                                            P r o t o k ó ł   Nr XV/2007

z  sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 28 grudnia 2007 roku w sali Urzędu
Gminy w Kotlinie w godz. od 900 do 1100.

     I.  Otwarcie.
                    Otwarcia XV sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy
         Kotlin -Czesław Moch  witając: Wójta  Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy,
         Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Jarocinie  nadkom. Leszka Kubiaka,
         kierownika Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie asp. sztab. Mariusza Krawczyka, radnych,

sołtysów, redaktorów Gazety Jarocińskiej i Życia Jarocina.
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził wymagane kworum. Na
ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych.
Nieobecny to radny Szczepan Szymczak.
Radny Piotr Wodniczak w dniu 24 października 2007r. złożył rezygnację z funkcji
radnego.
Na sesję nie przybył zaproszony radny Rady Powiatu Sławomir Wąsiewski.
Listy obecności radnych, sołtysów, zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.

 II.  Przedstawienie porządku obrad.
          Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XIV

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Odczytanie projektu  uchwały budżetowej na 2008 rok.
8. Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w

Poznaniu wyrażającej opinię o projekcie budżetu Gminy na 2008 rok.
9. Przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu:

1) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów,
2) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony

Przeciwpożarowej.
10. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji Planu

Gospodarczego, Budżetu i Finansów.
11. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie.
12. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2008 rok.
13. Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych na 2008 rok,

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla terenów położonych w miejscowości Kotlin gmina Kotlin,

- w sprawie ustalenia opłaty za składowanie odpadów na składowisku odpadów
komunalnych w Kotlinie,

- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.
14. Przyjęcie sprawozdań z działalności za 2007 rok:
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1) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów,
2) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony

Przeciwpożarowej,
3) Komisji Rewizyjnej.

15. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na rok 2008.
16. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2008.
17. Przyjęcie planów pracy na rok 2008:

1) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów,
2) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony

Przeciwpożarowej.
18. Wolne głosy i wnioski.
19. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
20. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie 13 głosami "za".
             W związku z przypadającą w dniu wczorajszym 89 rocznicą wybuchu Powstania
Wielkopolskiego   radni minutą ciszy uczcili pamięć poległych powstańców, którzy za
wolność zapłacili najwyższą cenę, cenę życia.

ad.3  Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy.
          Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił Radzie
pozytywną opinię protokołu z XIV sesji, wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół przyjęty został jednogłośnie 13 głosami "za".

ad.4  Interpelacje i zapytania radnych.
         Wnioski zgłosili:

- radny Jerzy Szymczak  wznowił wniosek o ujęcie w planie inwestycyjnym na rok 2008
wykonania chodnika przy ul. Poznańskiej w Kotlinie (droga nr 11) łączącego  ul. 15
Sierpnia, 3 Maja, 11 Listopada i   ul. Powstańców Wlkp.
Radny wyjaśniał, że położenie chodnika przy tej drodze jest uzasadnione ty, że w
znacznym stopniu przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa szczególnie dzieci z w/w ulic
uczęszczających do szkoły. Przy obecnym nasileniu ruchu kołowego jak podawał radny
ok. 24 tys. pojazdów na dobę ten odcinek drogi mający ok. 700 m jest bardzo
niebezpieczny. Chodnik zdaniem radnego mógłby spełniać rolę ścieżki rowerowej.
Całość inwestycji zdaniem radnego powinna być finansowana przez Generalną Dyrekcję
Dróg  Krajowych i Autostrad, ponieważ jest to droga krajowa.
- radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o uzupełnienie znaków drogowych z nazwą
miejscowości w Woli Książęcej przy drogach gminnych i powiatowych oraz o ustawienie
znaku "Stop" na skrzyżowaniu dróg  w Woli Książęcej - drogi Wola Książęca -
Wysogotówek.
- radny Zdzisław Wodniczak wnioskował o budowę drogi Twardów - Kurcew, która
byłaby odciążeniem drogi nr 11.

ad.5  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie
         od XIV sesji.

             Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył w
zebraniu Zarządy Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Kotlinie.
Obecny był na spotkaniu opłatkowym Koła Emerytów i Rencistów w Kotlinie.
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Uczestniczył również w spotkaniu z Syndykiem Masy Upadłościowej Rolniczej
Spółdzielni Produkcyjnej w Kotlinie w sprawie gruntów pod oczyszczalnią ścieków.
Poza tym brał udział w przygotowaniu materiałów sesyjnych.
Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag.

ad.6  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym i z wykonania
uchwał Rady.
               Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik do protokołu.
Wójt poinformował Radę, że w okresie międzysesyjnym trzech tygodni rozliczono
pierwszą transzę pożyczki z WFOŚ w Poznaniu na budowę oczyszczalni ścieków w
Wyszkach. WFOŚ przelał na konto Urzędu Gminy kwotę 1.031 tys. zł.
Pozostałe czynności Wójta, to bieżące sprawy Gminy.
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag.

ad.7  Odczytanie projektu budżetu Gminy na 2008 rok.
            Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Gminy na 2008 rok.

ad.8  Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Poznaniu wyrażającej opinię o projekcie budżetu Gminy na 2008 rok.
              Przewodniczący odczytał  uchwałę Nr SO 18/2-PB/Ka/2007 z dnia 29 listopada
2007r. w sprawie wyrażania opinii o projekcie budżetu Gminy Kotlin na 2008 rok.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
Skład Orzekający RIO wyraził pozytywną opinię o przedłożonym przez Wójta Gminy
projekcie budżetu z pewnymi zastrzeżeniami opisanymi  w uzasadnieniu uchwały.

ad.9  Przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu przez Komisje Rady.
               Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej - Stefan Taczała poinformował Radę, że na
posiedzeniu Komisji w dniu 6 grudnia br. omówiono wnikliwie projekt budżetu na rok
2008.
Wniosek  Komisji to: wniosek radnego Taczały o budowę drogi w Kurcewie do
Jarzembskiego.

         Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Wójta Gminy o przeznaczenie 40 tys. zł na
         samochód dla Policji.

W dniu 11 grudnia br. na posiedzeniu Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów
w składzie poszerzonym o Przewodniczącego Rady oraz przewodniczących komisji
stałych Rady Gminy ustalono, że wniosek o budowę drogi w Kurcewie będzie rozpatrzony
po przyjęciu sprawozdania z wykonania budżetu  za 2007 rok. Jeżeli będą środki , to droga
ta zostanie wprowadzona do budżetu.
Komisja projekt budżetu na 2008 rok zaopiniowała pozytywnie.
Do wniosku o przekazanie środków na zakup samochodu  dla Policji wątpliwości miał
radny Krzysztof Szyszka.
                Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów - Zdzisław
Wodniczak poinformował, że na posiedzeniu Komisji w dniu 5 grudnia br. szczegółowo
omówiono projekt budżetu na 2008 rok.
Na kolejnym posiedzeniu Komisji w składzie poszerzonym o Przewodniczącego Rady i
przewodniczących komisji stałych Rady zaproponowano następujące zmiany w projekcie
budżetu:
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- zmniejszenie środków o 12 tys. zł na wydatki bieżące w ochotniczych strażach

pożarnych i przeznaczenie ich na zakup inwestycyjny - zakup sprzętu do
ratownictwa technicznego dla OSP Racendów,

- zamiast planowanej dotacji w wysokości 15 tys. zł dla schroniska dla zwierząt
zaplanować w tej wysokości środki w paragrafach rzeczowych dla schroniska,

- dodatkowo zaproponowano zwiększenie deficytu  budżetowego przeznaczając na:
                   -  środki w wysokości 40 tys. zł na zakup samochodu dla Policji,
                   -  środki  w kwocie 75.980,- zł  jako rezerwę celową na wydatki
                      kryzysowe.

Poza tym na posiedzeniu Komisji ustalono, że po rozliczeniu budżetu za 2007 rok
rozpatrzone zostaną wnioski: o budowę drogi w Kurcewie, o budowę sanitariatów przy
świetlicy wiejskiej w Twardowie oraz o uzupełnienie oświetlenia ulicznego.
Komisja projekt budżetu  na 2008 rok zaopiniowała pozytywnie, wnosząc o jego
uchwalenie.

ad.10  Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji
Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów.
               Wójt zabierając głos powiedział, że projekt budżetu, który przedłożył Radzie, to
budżet niezrównoważony tzn. budżet z którego na dzień dzisiejszy wynika, że aby w pełni
zrealizować zaplanowane zadania trzeba zaciągnąć pożyczki i kredyty komercyjne, a to
będzie drogie.
Na wydatki majątkowe czyli inwestycje planuje się kwotę 3.120 tys. zł.
Budżet ten zaplanowany jest w taki sposób- mówił Wójt, że wielokrotnie będzie
zmieniany, a generalną poprawką będzie zmiana w miesiącu kwietniu po zbilansowaniu
roku 2007.
Wójt przewidywał, że rok 2007 Gmina zakończy nadwyżka budżetową w wysokości ok.
1.500 tys. zł, a wynika to z tego, że w roku 2007 Gmina dokonała sprzedaży sieci gazowej.
Podsumowując rok 2007 Wójt poinformował, że nie zwiększyło się zadłużenie Gminy.
Na dzień dzisiejszy zadłużenie jest w granicach 2.900 tys. zł i nie przekracza 20%
dochodów własnych, a może być do 60%.
Ambicją Gminy i Rady będzie - mówił Wójt dążenie do tego, aby planować  przyszłe
budżety zbilansowane i wypracowanie  środków  na spłatę zadłużenia. Wójt stwierdził, że
są to niepoprawne marzenia  Wójta, bowiem potrzeby będą zawsze wyprzedzały
możliwości.
Mówiąc o kampanii jaka jest w telewizji nt. środków płynących z UE Wójt stwierdził, że
jest to kampania wprowadzająca społeczeństwo w błąd, bowiem nie wszyscy i nie na
wszystko otrzymają środki.
Ile będzie środków udowodnili rolnicy, którzy stanęli przed ARiMR.
Gminy zostały wpuszczone w system  "wyścigów szczurów" - jak określił Wójt, czyli w
system konkursowy. Nie jest prawdą, że środki  otrzymywać będą wszyscy równo. Nie
będzie też odczucia sprawiedliwego podziału.
Gmina sygnalizowała Marszałkowi Województwa Wielkopolskiego, że chciałaby ok. 18
mln zł środków europejskich, przy zaangażowaniu środków własnych w granicach 10 mln
zł. Wójt uważał, że jest to realne w okresie 5 lat.
W I kwartale 2008r. będzie nabór wniosków o środki na infrastrukturę tzn. na kanalizację i
drogi. Nie wiadomo tylko na które drogi gminne będzie można otrzymać środki - mówił
Wójt. Okazać się bowiem może, że dofinansowane będą drogi o odpowiednich
parametrach. Na dzień dzisiejszy nie ma ściśle sprecyzowanych przepisów, co do
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pozyskiwania środków i w związku z tym nie wiadomo czy przystępować do ogłaszania
przetargu na budowę drogi - mówił Wójt.
Wracając do budżetu  na 2008 rok Wójt powiedział, że jest on tak opracowany, aby była
swoboda pozyskiwania środków europejskich. Może bowiem być tak, że środki otrzymają
te gminy, które będą miały więcej własnych środków np. będą preferowane wnioski gdzie
gminy będą w stanie finansować zadanie na poziomie 50/50 procent.
Wójt uważał, że należy pójść w tym kierunku żeby zmniejszyć zadłużenie Gminy lub
utrzymać je na bezpiecznym 20% poziomie. Jest to główna myśl tego budżetu. Myślenie to
-podkreślił Wójt zaakceptowali radni.
Podsumowując dyskusję na posiedzeniach komisji Rady Wójt powiedział, że radni nie
urządzili koncertu życzeń, bowiem radni wiedzą jakie są potrzeby.
Co do proponowanych zmian odnośnie: budowy drogi w Kurcewie, oświetlenia ulicznego i
budowy sanitariatów przy świetlicy wiejskiej w Twardowie, to postanowiono poczekać do
miesiąca kwietnia 2008r.
Dalej Wójt mówił, że nie było większego sprzeciwu, co do środków na zakup samochodu
dla Policji.
Radnym przyświecała także troska jak mimo wszystko dopomóc sportowi
kwalifikowanemu na terenie gminy.
Wójt ocenił, że radni podeszli z ogromnym spokojem do projektu budżetu.
Dalej Wójt wyjaśnił, że nigdy nie będzie wiadome jakimi  końcowymi środkami budżet
zamknie się i ile własnych środków będzie potrzebnych na zrealizowanie zadań, które
ciążą na Gminie. Wójt dał przykład płac nauczycieli, które maja wzrosnąć o 10%. Nie
wiadomo ile budżet państwa przekaże na podwyżki. Przy tym wzroście płac wzrosną także
wydatki na wypłatę dodatków wypłacanych nauczycielom.
Budżet na 2008 rok zdaniem Wójta powinien zagwarantować to, że Gmina nie powinna
stanąć w sytuacji  bezradności, obojętnie co by się stało.
W projekcie budżetu zaplanowano środki w wysokości 75 tys. zł  jako rezerwę  celową na
realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego. Środki na te zadania nie były do tej
pory planowane.
Wprowadzono także zmiany: w rozdziale "ochotnicze straże pożarne" planując środki w
wysokości 12 tys. zł  na zakup inwestycyjny - sprzęt do ratownictwa technicznego dla OSP
w Racendowie, zmniejszając  o tę kwotę środki na straże pożarne w paragrafach
rzeczowych oraz w rozdziale "schroniska dla zwierząt" planując 15 tys. zł w paragrafach
rzeczowych zamiast dotacji.
Dalej Wójt zwrócił uwagę na środki z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu
zaplanowane w kwocie 70 tys. zł, przewidując, że może ich wpłynąć mniej, jednak środki
te można przeznaczyć tylko na profilaktykę.

 ad.11  Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie.
               W punkcie tym głos zabrał radny Krzysztof Szyszka odnosząc się do wniosku o
przeznaczenie środków na zakup samochodu dla Policji. Radny wyjaśnił, że miał
wątpliwości, co do pełnej kwoty 40 tys. zł.
Radny przypomniał, że w ciągu roku mowa była o kwocie 30 tys. zł, a teraz kwota ta
uległa zwiększeniu. Radny proponował na posiedzeniu Komisji , aby pozostawić kwotę 30
tys. zł na zakup samochodu, a 10 tys. zł przeznaczyć na zakup huśtawek dla dzieci. Radny
przyznał, że został przekonany, że przez zakup samochodu zwiększy się bezpieczeństwo w
gminie Kotlin i mając  nadzieję, że tak się stanie nie wnosił sprzeciwu.
Radny Szyszka przypominając wcześniejszą wypowiedź Wójta odnośnie zaciągania przez
Gminę kredytów stwierdził, że należy zastanowić się nad ich zaciąganiem, bowiem nie
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chciałby, aby po zakończeniu kadencji ta Rada pozostawiła zadłużoną Gminę lub aby
zadłużenie Gminy ciągle wzrastało.
Przewodniczący Rady zabierając głos przypomniał, że projekt budżetu przeanalizowany i
przedyskutowany został na posiedzeniach komisji Rady.
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniesione poprawki do projektu
budżetu.
Za wniesieniem poprawek głosowało 13 radnych.

 ad.12 Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2008 rok.
          Po odczytaniu przez Przewodniczącego Rady projektu uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu Gminy na 2008 rok przystąpiono do głosowania.
Uchwała Nr XV/61/2007 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący Rady zabierając głos  stwierdził, że jest to podjęcie jednej z
najważniejszych uchwał, która wspólnie z Wójtem i Radą będzie w pełni  i w sposób
właściwy zrealizowana.
           W imieniu Komendanta i wszystkich policjantów Komendy Powiatowej Policji w
Jarocinie podziękowanie za uchwalenie środków na zakup samochodu dla Policji złożył
Zastępca Komendanta Policji potwierdzając, że wpłynie to na poprawę stanu
bezpieczeństwa.

Ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach.

 ad.13 Rozpatrzenie projektów uchwał.
             Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawili pozytywną opinię Komisji odnośnie projektów
uchwał.
Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:
1) w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych

na 2008 rok.
Uchwała Nr XV/62/2007 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w miejscowości Kotlin.
Uchwała Nr XV/63/2007 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".

3) w sprawie ustalenia opłaty za składowanie odpadów na składowisku odpadów
komunalnych w Kotlinie.
Uchwała  Nr XV/64/2007 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.
Uchwała  Nr XV/65/2007 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".

Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

 ad.14  Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji za 2007 rok.
                Sprawozdania z działalności Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów,
Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony
Przeciwpożarowej oraz Komisji Rewizyjnej  za rok 2007 Rada Gminy przyjęła bez uwag.
Sprawozdania stanowią zał. do protokołu.

 ad.15  Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2008 rok.
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Uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy na 2008 rok Nr XV/66/2007 podjęta została
jednogłośnie 13 głosami "za".
Uchwała stanowi zał. do protokołu.

 ad.16  Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2008.
             Uchwała Nr XV/67/2007 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".
Uchwała stanowi zał. do protokołu.

 ad.17  Przyjęcie planów pracy Komisji na 2008 rok.
             Rada Gminy przyjęła jednogłośnie plany pracy na 2008 rok Komisji Planu
Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury,
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej.
Plany pracy stanowią zał. do protokołu.

 ad.18 Wolne głosy i wnioski.
             Wnioski zgłosili:
Sołtys Marian Żurek: - wnosząc o budowę drogi Twardów - Kurcew i o  przypomnienie
Radzie Powiatu i Staroście Jarocińskiemu o składanym wcześniej wniosku w tej sprawie,
- ustawienie znaku drogowego z numerami domów na Bączewiu.
Radny Żurek uzasadniał potrzebę budowy sanitariatów przy  świetlicy wiejskiej w
Twardowie.
Soltys Janusz Sierański wnioskował o naprawę trzech przystanków w Wysogotówku.
Radny Krzysztof Szyszka wnioskował o naprawę drogi - Kurcew - Pleszew, z której to
drogi korzystają mieszkańcy gmin Kotlin.
Radny Stefan Taczała poinformował, o wniosku złożonym wcześniej w sprawie budowy
drogi Kurcew - Korzkwy. Droga ta została naprawiona częściowo.
Radny Jerzy Szymczak wnioskował o mapę Kotlina z naniesionymi ulicami, którą
należałoby wywiesić w centrum Kotlina i przy  Urzędzie  Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy wrócił do pisma Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w
Kotlinie skierowanego do Przewodniczącego o powołanie do życia rady oświatowej.
Z pismem tym Przewodniczący zapoznał radnych na posiedzeniach komisji Rady w dniu 6
i 11 grudnia br.
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii komisji
w tej sprawie.
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego  i
Ochrony Przeciwpożarowej poinformował, że Komisja której przewodniczy nie widzi
potrzeby powołania rady oświatowej.
Przewodniczący Taczała poinformował, że w planie pracy Komisji w miesiącu lutym
przewidziany jest temat: " Zapoznanie się z działalnością placówek oświatowych w
relacjach: dyrektor - rada pedagogiczna-rada rodziców" i na tym posiedzeniu omówione
zostaną sprawy oświaty, w tym relacji dyrektor - rada rodziców.
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów poinformował, że
również ta Komisja nie widzi potrzeby powoływania dodatkowo rady oświatowej, bowiem
nie dochodzą żadne skargi, ani nie ma sygnałów, że źle się dzieje w Szkole.
Przewodniczący Rady zabierając głos powiedział, że nie ma jednoznacznego stanowiska,
że powołanie rady oświatowej nie ma sensu. Być może ma. Jednak temat ten należy
omówić w gronie przedstawicieli rady rodziców i dyrektora  Szkoły i wrócić do tematu w
miesiącu lutym 2008r. na posiedzeniu Komisji Oświaty. Na dzień dzisiejszy jednak Rada
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Gminy stoi na stanowisku, aby odstąpić od powołania rady oświatowej - powiedział
Przewodniczący Rady.

   ad.19 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.
                Wójt odpowiadając na wnioski i interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji
wyjaśnił, że:

- o obcięcie drzew  wystąpił do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie,
- nie wystąpił z zapytaniem do Starosty Jarocińskiego odnośnie biuletynu  "POPIS",
- utwardzenie drogi w Kotlinie wzdłuż  torów kolejowych będzie w połowie stycznia

gdy będzie żużel,
- chodnik w Racendowie budowany będzie w przyszłym roku,
- do oświetlenia ulicznego na łuku drogi w Sławoszewie należy wrócić w miesiącu

kwietniu 2008r.
Odpowiadając na interpelacje  i wnioski zgłoszone w dniu  dzisiejszym Wójt informował:

- odnośnie budowy chodnika w Kotlinie przy drodze nr 11  Wójt powiedział: " niech
żywi nie tracą nadziei. W Wyszkach trwało to długo i droga doczekała się
przebudowy".

- o oznakowanie dróg wystąpi do Zarządu Dróg Powiatowych,
- o budowę drogi Twardów - Kurcew wystąpi ponownie do Starosty Jarocińskiego,
- do tematu placu zabaw w Kotlinie można wrócić w miesiącu kwietniu 2008r.
- wiaty autobusowe w Wysogotówku zostaną naprawione, z tym, że rodzice których

dzieci wybiły szyby powinni zapłacić za rozbite szyby,
- o naprawę drogi Kurcew - Pleszew wysłane zostanie pismo do Zarządu Dróg

Publicznych w Pleszewie.

ad.20 Zakończenie obrad.
         Dziękując wszystkim za udział w sesji Przewodniczący Rady o godz. 11 zamknął XV
sesję Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                               Komisja Rewizyjna:

1. Przewodniczący Józef Szymendera ...............................

                                                    2.   Członek Andrzej Sitnik                    ..............................

 


